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Det forgangne år har været et stille år, med stort set ingen henvendelser. Dette
skyldes også at folk skal tage direkte fat i Fiberby ved driftsproblemer. Dog er det
generelle indtryk at folk er tilfredse med deres internet.

Det vurderes at belægningsprocenten er temmelig stabil og ligger og svinger mellem
på 85-90 %

Det sidste år har dog ikke været helt stille, da AB Skjalm Hvide havde en udvidelse
af en lejlighed op i loftarealet. Det har krævet at et krydsfelt skulle rykkes og i den
forbindelse med dette er der blevet etableret 2 nye rackskabe. I den forbindelse har
der været fejl og mangler i udførelsen som har krævet ekstraordinært arbejde. Stor
tak til Allan og Claus for indsatsen. Det tilføjes at beboerne som laver udvidelsen i
loftsarealet, har afholdt økonomien i flytning af krydsfeltet.

2023 er også året hvor vi kiggede ind i at skulle have en ny hjemmeside, da den
eksisterende synger på sidste vers. Claus og Allan har taget rorpinden og arbejdet
pågår i skrivende stund. Et arbejdsmøde hvor der arbejdes fælles på hjemmesiden
ligger støbeskeen.
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